
Szám: 133-3/2014. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: : Márianosztra, Zebegény, Letkés, Ipolydamásd, Ipolytölgyes Községek Önkormányzatai 
Képviselő-testületének 2014. január 30. napján, 17.00 órakor megtartott közös ülésén. 
 
Az ülés helye: Ipolytölgyesi IKSZ épülete 
                       2633 Ipolytölgyes, Kossuth u. 45. 
 
Márianosztra Község Önkormányzata részéről: 
 
Jelen vannak:   Kiss László polgármester  
                           Dénes-Varga Zsuzsanna alpolgármester 
 
                           Gyuró Judit képviselő 
                           Zsombokné Stedra Katalin képviselő 
                         
                           Hegedűs Ferencné aljegyző 
    
 
Kanizsay Zoltán Ipolytölgyes község polgármestere: Köszöntötte az ülésen megjelenteket. Rövid, 
képes tájékoztatást adott Ipolytölgyes község fejlődéséről, majd átadta a szót Kiss László 
polgármesternek -  mint a közös hivatal székhely szerinti polgármesterének – akinek feladata az ülés 
levezetése.  
 
Kiss László Márianosztra község polgármestere: Köszöntötte a közös hivatalt létrehozó 
önkormányzatok polgármestereit, képviselő-testületek tagjait, aljegyzőasszonyt, és a pénzügyi 
munkatársat. Felkérte a polgármestereket, hogy állapítsák meg a testületeik határozatképességét.  
 
Kovács István Letkés község polgármestere: Megállapította, hogy a 7 fő képviselőből 5 fő jelen van, 
a testület határozatképes.  
 
Hutter Jánosné Zebegény község polgármestere: Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
7 fő képviselőből 4 fő jelen van, a zebegényi testület határozatképes.  
 
Kanizsay Zoltán Ipolytölgyes község polgármestere: Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, 
hogy az 5 fő képviselőből 5 fő jelen van, az ipolytölgyesi testület határozatképes.  
 
Rományik Ferenc Ipolydamásd község polgármestere: Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, 
hogy a 5 fő képviselőből 4 fő jelen van, az ipolydamásdi testület határozatképes.  
 
Kiss László Márianosztra község polgármestere: Megállapította, hogy a 5 fő képviselőből 4 fő jelen 
van, a márianosztrai testület határozatképes.  
 
Kiss László polgármester: Javaslatot tett az ülés napirendjére a meghívón kiküldöttek szerint:  
 
 

N A P I R E N D I  PONTOKRA JAVASLAT 
 

1./ Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi költségvetése 
      Előadó: Kiss László polgármester 
2./ Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal SZMSZ-e 
      Előadó: Kiss László polgármester  
3./ Tájékoztató az „Elektronikus helyi közigazgatási infrastruktúra fejlesztése” pályázatról 
      Előadó: Kiss László polgármester 
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4./ Egyebek 
 
A napirendi pontokra tett javaslatot Márianosztra Község Önkormányzatának képviselő-testülete 4 
egyhangú igen szavazattal elfogadta az alábbiak szerint: 
 
Napirendi pontok: 
 
1./ Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi költségvetése 
      Előadó: Kiss László polgármester 
2./ Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal SZMSZ-e 
      Előadó: Kiss László polgármester  
3./ Tájékoztató az „Elektronikus helyi közigazgatási infrastruktúra fejlesztése” pályázatról 
      Előadó: Kiss László polgármester 
4./ Egyebek 
 
 
Napirendi pontok tárgyalása:  
 
1./ Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi költségvetése 
 
Kiss László polgármester: A tárgysorozatba vett anyagot előterjesztésben minden képviselő-testület 
megkapta. Elöljáróban annyit szeretne elmondani és szóban kiegészítve és felfrissítve az ezirányú 
adatokat, azt tudjuk, hogy az elmúlt évihez hasonló – 4.580 eFt/fő/év - az állami támogatás, 
feladatfinaszirozásra. Azt is tudjuk, hogy az előző évihez viszonyítva az állam által finanszírozott 
létszám 1,25 fővel emelkedett. Ez lényegi változás az előző évi finanszírozáshoz képest. Míg az előző 
évben az önkormányzatok kapták az állami finanszírozást, ezt most már a székhely település 
önkormányzata kapja, és természetesen a közös önkormányzati hivatal finanszírozására fordítódik a 
teljes összeg. A leírásban szerepel a személyi juttatásokra és dologi kiadásokra vonatkozó tervezet. 
Kéri a tisztelt kollégák, képviselő társak hozzászólását, van-e ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel, 
kiegészíteni való. Számszaki táblában is megtalálható a pénzügyi lebontása a bevételeknek és 
kiadásoknak és a határozati javaslat.  
 
Kovács István polgármester: A tábla összeállításával kapcsolatban különösebb kérdése nincs. Az 
illetménykiegészítéstől kezdve a bérkompenzációig, cafetériáig mindent tartalmaz. A szöveges 
előterjesztésben olyat olvastam, hogy a bérkiegészítés 5 – 20 %-ig terjed. A koncepció tárgyalásánál 
azt a javaslatot tettem, és elfogadták a testületek, hogy minden köztisztviselő, bele értve a vezetőket is 
10 % bérkiegészítést kapjon. Azt kérném, hogy az 5 % helyett a 10 % szerepeljen. A 20 % szerepelhet, 
ha a jegyző asszony úgy gondolja, hogy valakinek a munkája után többet kíván adni, ám tegye, ennek 
a forrás oldalát is megnevezem, a jutalomkeret terhére meglehet tenni, a főösszeg nem változik. De a 
10 % bérkiegészítést mindenki kapja meg, a vezetők is. Ez a javaslatom. A számok összhangban 
vannak, a dologi kiadásban is látja, hogy benne van a vásárolt közszolgáltatás, ami az informatikus 
foglalkoztatását jelenti, és ezzel 2.131 eFt-tal kevesebb, mint amit 2013-ban tervezetünk. Nagy 
valószínűséggel ezt majd a zárszámadás fogja mutatni, hogy nem is fogjuk mind felhasználni. Kérése, 
ami a szövegesbe van megfogalmazva, hogy a dologi kiadásnál csak a székhely hivatalra van tervezve, 
tehát a többi területen a 2 kirendeltségen és a 2 ügyfélszolgálaton semmi nincs tervezve ? Kérdésként 
tenném fel: abban egyeztek meg a kezdetekkor, hogy a nagyobb kiadásokat minden önkormányzat 
saját maga fedezi. Nem lenne-e mód arra, hogy legalább olyan dologi kiadást ismerjen el a közös 
költségvetés, amely a közvetlen munkához szükségeltetik. Miért vetem ezt fel ? Letkésen a 2013. évi 
költségvetésben, amely a hivatal működését foglalja magába, benne van a gáz, villany, javítás és 
minden kiadás, ez éves szinten 4.115 eFt volt. Ezek a kiadások a 2 nagyobb önkormányzatnál úgy 
gondolja fél millió Ft-nál nem több, még talán annyi sem, a 2 ügyfélszolgálatnál még kevesebb, vagy 
barátkozzunk meg azzal, hogy a teljes dologi kiadást mindenki maga fedezi ?  
 
Kiss László polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Azért emelték be az előterjesztésbe a közös 
hivatalról szóló megállapodás ide vonatkozó részeit, mert ezek vannak rögzítve. A közös hivatalhoz 
tartozó önkormányzatoknál működő kirendeltségeknél kb. ezt a nagyságrendet amiről most szó van, 
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számla ellenében, ahogyan ezt az előző évben tettük elszámolásra kerültek, ennek ebben az 
évben sem lesz ily módon akadálya, úgy gondolja. Ahhoz, hogy a megállapodás ebben a kidolgozott 
formában működjön, mivel ezen változtatni most nem lehet, javasolja elfogadni, azon vannak, hogy 
együtt működjön, ahogy eddig is, hasonló módon járjanak el ebben az évben is, ahogy tették az előző 
évben. Az eddigi gyakorlatnak megfelelően tartanám én magam, de várja a kollégák észrevételét, 
hozzászólását ebben az ügyben. Az előző évben is a  kirendeltségeknél lévő dologi kiadások 
vonatkozásában természetesen volt elszámolt költség, és arról nem is beszélve, hogy azok a 
programok amik minden hivatalnál bevezetésre kerülnek ez közös dologi költségként kerülnek 
elszámolásra, ez is részét képezi  annak a dologi kiadás együttesnek, melynek  minden hivatal élvezi 
annak az előnyeit.  
 
Kucsera Imréné képviselő: Szeretnék valamit megkérdezni, mert nem tudom értelmezni, vagy 
valószínű nem jól értelmezem. A táblában szerepel minimálbér kiegészítés és bérkompenzáció külön 
sorban. Ezt úgy kell értelmeznem, hogy a 6 fő, aki a tábla szerint nem éri el a kompenzáció után sem  
minimálbért, az a minimálbérre történő kiegészítés? Ez a kettő tartozik egybe?  
 
Kurali Mónika: Az illetménykiegészítés az a rész, amikor garantált bérminimumon van a 
köztisztviselő, ez jelenleg 118.000,-Ft, és ettől a bére jóval kevesebb. Mivel ettől kevesebbet nem 
kereshet, ezért illetménykiegészítést kell, hogy kapjon. A bérkiegészítés nem ennek a része.  
Kucsera Imréné: Köszönöm, így már tiszta.   
 
Kovács István polgármester: Ha jól értelmeztem a Polgármester úr szavait, akkor kb. az a 
nagyságrend ebbe a költségvetésbe is belefér, mint az előző évben.  
 
Kiss László polgármester: Annyi azért nem, mert időközben be kellett emelni 1.600,- Ft + Áfa 
költséget, ami csökkenti a dologi kiadásra fordítható pénzt. A bérek emelkedtek, ez a másik része ami 
csökkentheti a kiadásra fordítható keretet.  
 
Hutter Jánosné polgármester: A tavalyi évben a dologi költségeknek az elszámolása a 
megállapodásban foglaltak alapján teljesen korrekt módon megtörtént. Nem látja, miért ne 
folytatódhatna ez a továbbiakban is így. A rezsiköltség a megállapodás alapján az önkormányzatokat 
terheli, a keretnek megfelelően részesülhetnek a kirendeltségek támogatásban.  
 
Kurali Mónika: Ilyen összegben, mint a 2013. évben már nem.  
 
Hutter Jánosné : Nyilvánvalóan nem.  
 
Kiss László polgármester: A támogatásra fordítható összeg kevesebb lesz a fent említett költségek 
miatt. Kiegészítésként mondja el, hogy meglehetősen szerencsétlen helyzet alakult ki az előző évben, 
minden önkormányzathoz utalták a közös hivatal fenntartási költséget. Ismeri mindenki a 
gazdálkodást, az ezzel kapcsolatos dolgokat meglehetősen roham tempóban tudták ezeket az ügyeket 
normális szintre hozni. Ezt fűszerezte az, hogy 2012-ben megkapta minden önkormányzat 4 hónapra a 
támogatást a hivatal működtetéséhez, ezzel el kellett számolni áprilisban. Utána kezdődött a közös 
hivatal finanszírozása. Meglehetősen bonyolult rendszer volt. Ebben az évben, hogy a székhely 
település kapja a támogatást, ezek normálisabb mederbe terelhetők, így lényegesen leegyszerűsödik, 
nem lesz probléma. Ennyit szerettem volna még elmondani.   
 
Kovács István polgármester: Rendező elvnek el tudom fogadni.  
 
Kiss László polgármester: Elfogadásra javasolja a közös hivatal 2014. évi költségvetését. 
 
Kovács István polgármester: Volt egy módosító indítványom.  
 
Kiss László polgármester: Igen. Kéri ebben a módosító indítványt, amit Kovács István Letkés 
polgármestere tett támogatják-e. Arról van szó, hogy a köztisztviselőknél az illetménykiegészítés 
gyakorlatilag az előterjesztésben 5 – 20 % között van megállapítva, ez most megemelésre kerüljön 10 
– 20 % arányban, vagy pedig maradjon.  
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Kurali Mónika : Ez azzal jár, hogy akkor a bér is emelkedni fog és a dologira is kevesebb lesz.  
 
Kiss László polgármester: Igen. Volt egy javaslat polgármester úr részéről, hogy ez a jutalomkeret 
terhére kerüljön megemelésre.  
 
Kanizsay Zoltán: Úgy gondolom, hogy a jegyzőasszony minden önkormányzatot végig járt, és 
egységesen elfogadtuk polgármester társaimmal azokat az irányelveket, amelyeket ő meghatározott, az 
5 % ezért került bele a 10 % helyett, mert vannak olyan munkatársak, akik most érkeztek hozzánk, és 
nyilvánvaló, hogy az egy vagy fél éve itt dolgozó ne kapjon annyit, mint egy 25 éve itt dolgozó 
munkatárs. Így lett megbeszélve és kiszámolva ez a költségvetés.  
 
Hutter Jánosné: Nekem is ugyanez az információm erről az 5–20 %-ról, illetve nyilvánvalóan  
teljesítményértékelés alapján történik ez, munkáltatói jogkör, amit a jegyzőasszony gyakorol, és ebbe 
ily módon a testületeknek beleszólásuk lenne, főleg, hogy ez az 5 % -os emelés azokra a dolgozókra 
vonatkozik, akik 1-2 hónapja dolgoznak az önkormányzatoknál.   
 
Rományik Ferenc polgármester: Egyetértek az előterjesztésben foglaltakkal, azt javasolom elfogadni. 
De nyilvánvalóan azért vagyunk itt, hogy beszéljük meg.  
 
Ziman Zsuzsanna képviselő: Nekem olyan kérdésem lenne, aki személyi bért kap, mivel a 
köztisztviselői illetményalap 2008-től be van fagyasztva és azóta kompenzáljuk ezt a pénzt a 
béremeléssel, de akinél a személyi illetmény van megállapítva, amibe minden belefoglaltatik, most 
arra is vonatkozna ez a 10 %-os béremelés ?  
 
Kiss László polgármester: Az előterjesztésben leírásra került, hogy az előző évi 10 %-os emelés  
figyelmen kívül hagyása, tehát gyakorlatilag  új megállapításra kerülnek a bérek. Gyakorlatilag ez 1 
évre szól. Ez az előterjesztés szerint is, a költségvetés szerint is 2014. december 31-ig szóló dolog.  
2015-ben újra kell rendezni, ha csak addig nem rendezik a köztisztviselői illetménnyel kapcsolatos 
meglehetősen elmaradt bérezést. Ha központi intézkedés alapján nem lesz rendezve, akkor újra kell 
majd 2015-ben a köztisztviselők bérét megállapítani. 
 
Hutter Jánosné polgármester: Ez a köztisztviselői törvény előírása is, hogy csak 1 évre lehet 
megállapítani ezeket a béreket.  A személyi bér összegszerűen kerül megállapításra, az nem tartalmaz 
semmilyen kiegészítést.  
 
Kiss László polgármester: Köszönöm a kiegészítést. Szavazásra bocsátanám Kovács István 
polgármester által tett módosító javaslatot a képviselő-testületek tudják-e támogatni vagy pedig az 
előterjesztésben szereplő számadatokkal fogadják el az illetménykiegészítés százalékos megállapítását. 
Kérdezném Zebegény község polgármesterét és képviselő-testületét, hogy a módosító javaslatot el 
tudja-e fogadni.  
 
Hutter Jánosné polgármester: Zebegény község Önkormányzata a módosító javaslatot nem tudja 
elfogadni, elutasítja. 

 
Kiss László polgármester: Megkérdezem Letkés község képviselő-testületét, hogy támogatják-e 
testületi szinten az általad előterjesztett javaslatot.  
 
Kovács István polgármester:  Én azt kérném, hogy amit elmondtam, akik 1-2 éve vannak itt kevesebb 
– 5 % - kiegészítést kapjanak. Ha ezt a 3 szót beletesszük, el tudjuk fogadni. Logikusnak tartom ezt a 
magyarázatot, hogy ezért került bele az 5-20 %. 
 
Hutter Jánosné polgármester: Szerintem ennyi bizalomnak kellene lennie a közös hivatalban. 
Nyilvánvalóan jegyző asszony ahogy megállapította ezt az eltérítést, azt fogja tartalmazni a 
költségvetés. Nem tudja, miért kellene ezt rögzíteni, ebben a szöveges költségvetési javaslatban. Ez 
munkáltatói jog.   
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Kovács István polgármester: Az odáig rendben van, hogy munkáltatói jogkör, de a keretet a 
testületek biztosítják hozzá.  
 
Hutter Jánosné polgármester: A személyi juttatás kerete összegszerűen került meghatározásra. 
Bocsánat, a határozati javaslatban nem szerepel az 5-20 % mérték. A határozati javaslatba ez nem tud 
beépülni, sem a táblázatba. 
 
Kiss László polgármester: Köszönöm a kiegészítést. Úgy gondolom, hogy meglehetősen korrekt 
módon lett előkészítve az egész éves költségvetés. Azt kérem, mivel nincs ebbe olyan kizáró tényező, 
ami gyakorlatilag a polgármester úr által tett kiegészítést ne tartalmazná, nem beszélve arról, hogy a 
munkáltatói jogkör gyakorlójának a kezét ilyen módon nem tudjuk befolyásolni, a törvény nem is 
engedi, másik része, hogy ez a tól – ig határ benne van ebben a határozatban, amit annak idején 
javaslatként megfogalmaztunk. Kérném a letkési testületet, polgármestert, hogy szavazzon a jelenlegi 
előterjesztésről. Mivel a polgármester úr által tett pár szavas szóbeli és írásbeli előterjesztésbe kerüljön 
bele ez a változtatás, erről kellene dönteni.  
 
Kovács István polgármester: Nem kötözködni akarok. A koncepciónál én javasoltam, mivel 2008-től 
nem lett emelve az illetményalap, ezért javasoltam, hogy 10 %-kal pozitívan legyen mindenkinek a 
bére eltérítve. Indoklásul el tudom fogadni, amit itt elmondtatok, hogy aki 1 – 2 éve jött ide az esetleg 
5 %-ot adjon, de kérem a jegyzőkönyvbe rögzíteni, hogy úgy fogadjuk el a határozati javaslatot, hogy 
ez a bővített mondat benne van, hogy az 5 %-ot azok kapják, akik nagyon rövid ideje vannak a közös 
hivatalnál. Természetesen a jegyző asszonynak a mozgástere 20 %-ig elmegy. Én azt nem is 
kifogásoltam, sőt hogyha esetleg az alapbérnek a kerete túllépésre kerül, ezért tettem azt a javaslatot, 
hogy a jutalom keret terhére ezt meg lehet lépni. A következő testületi ülésen csak egy módosítást kell 
végrehajtani, a jutalom keretből átcsoportosítani a bérkeretre. Ennyi az egész. Ezzel a kiegészített 
mondattal a határozati javaslatot elfogadásra javaslom a testületnek. 
 

……../2014. (I.30.)Kt. határozati javaslat  
 

Letkés Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag elfogadta a határozati javaslatot a 
polgármester által tett kiegészített mondattal.  
 
Kovács István polgármester: Kérem, aki ezzel egyetért kézfelemeléssel jelezze.    
A szavazás eredményeként megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag, 5 igen szavazattal – 
tartózkodás és ellenvélemény nélkül - az alábbi határozatot hozta:  
 

1/2014. (I.30.) Kt. határozat  
 

Letkés Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag elfogadta a határozati javaslatot a 
polgármester által tett kiegészített mondattal.  
 
Kiss László polgármester: Tulajdonképpen amit most Polgármester úr elmondott, abban egy olyan 
megfogalmazás is teret kap, ami gyakorlatilag a jegyzői hatáskörbe történő beavatkozást jelzi. Tehát 
ily módon a képviselő-testület el kíván vonni a törvény által teljes joggal meghatározott hatáskört a 
jegyzőtől. Gyakorlatilag erről történt a szavazás.  
 
Kovács István polgármester: Ne haragudj Polgármester úr, de rosszul értelmezed. Mi a határozati 
javaslatot elfogadtuk azzal a kiegészített mondattal, hogy az 5 % azokra vonatkozik, akik rövid ideje 
vannak a közös hivatalnál. Ugyanazt a határozati javaslatot fogadtuk el, csak egy bővített mondatként  
magyarázatként odatettem ezt az 5 % megemlítése mellé. Ugyanazt a határozati javaslatot fogadtuk el, 
és nem kívánunk a jegyző asszony hatásköréből egy centit sem elvenni.  
 
Kiss László polgármester: Köszönöm. Igazából úgy gondolom, hogy a szöveges előterjesztés az egy 
dolog, amiben igyekszik az előterjesztő megvilágítani és háttérmagyarázattal szolgálni, hogy mi miért 
történik. Természetesen nekünk ezt meg kell tárgyalni, ha jónak tartjuk elfogadjuk, ha bármilyen 
kiegészítést kívánunk tenni, ehhez is joga van mindenkinek. A testületek eldöntik, hogy elfogadják-e a 
kiegészítést. Azon kívül van egy határozati javaslat, amiben taxatíve szerepelnek dolgok, de itt már az 
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írásbeli előterjesztéshez képest, már csak a határozati javaslat, hogy mi módon történik a 
számszerű elfogadása és majdani végrehajtása ennek a költségvetési rendeletnek.   
 
Kanizsay Zoltán polgármester: Szeretnék egy pár mondatot ehhez hozzáfűzni. Úgy látom, hogy 
Letkés Község Képviselő-testülete és Polgármester úr is tudja fogadni ezt a határozati javaslatot. Én is 
azt gondolom, fogadjuk el ezt a határozati javaslatot, nem is látunk benne 5 meg 10 %-ot, hanem 
konkrét számokat. De viszont a jegyzőkönyvbe felvehetjük azt, hogy Letkés Község Polgármestere és 
Képviselő-testülete javasolja azt, hogy jegyző asszony a nemrég itt dolgozókat sorolja ebbe az 5 %-os 
béremelésbe. Javaslatot tesz a jegyzőkönyvbe történő rögzítésre, de a határozati javaslatba nem tudjuk 
bele tenni. 
 
Kovács István polgármester: Nem is kívánjuk.  
 
Kucsera Imréné képviselő: Jegyzőkönyvről volt szó.  
 
Ziman Zsuzsanna képviselő: A szöveges előterjesztésbe mindegy mi van írva, a fő összegek nem 
változnak. A főösszeg a személyi juttatásoknál ugyanúgy megmarad, hogy azt belsőleg, mint kiemelt 
előirányzatot hová csoportosítom a személyi juttatásokon belül, az egy dolog.  
 
Kiss László polgármester: Ez a lényege, én úgy gondolom, és itt polgármester úr megerősít ebben 
hozzászólásával, és elmondtad polgármester úr te is, tehát gyakorlatilag el tudjátok fogadni. 
Jegyzőkönyvben kérjük ezt rögzíteni, amit elmondtál. Innentől fogva elindult egy olyan folyamat, amit 
most már okafogyottá kell tegyünk, és igazából a 2014. évi közös hivatal költségvetési határozati 
javaslatát olvasnám fel, és ehhez kérem a tisztelt képviselő-testületek szavazatát.  
 

…../2014.(I.30.) Kt. határozati javaslat 
 

Ipolydamásd Község Képviselő-testülete, Letkés Község Képviselő-testülete, Ipolytölgyes Község 
Képviselő-testülete, Zebegény Község Képviselő-testülete, Márianosztra Község Képviselő-testülete - 
mint fenntartó - a Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 2014.évi költségvetését a határozat 
melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
 
A 2014. évi költségvetési évben a Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 
 
1.) 
a.) bevételi főösszege        57.272 e Ft 
melyből 
aa) önkormányzati hivatal működési támogatása  56.105 e Ft 
ab) bérkompenzáció                     932 e Ft 
ac) elkülönített .pa.átvett pénzeszköz                   235 e Ft 
b.) kiadás főösszege        57.272 e Ft 
melyből 
ba) személyi juttatások      39.332 e Ft 
bb) munkaadókat terhelő járulékok         10.809 e Ft 
bc) dologi kiadások               7.131 e Ft 
 
2.) A képviselő-testületek a közös hivatalban a béren kívüli cafeteria juttatás mértékét egységesen  a 
jogszabálynak megfelelően bruttó 200 e Ft/fő/év határozzák meg. 
 
3.) A képviselő-testületek megbízzák Márianosztra Község Polgármesterét, hogy a közös hivatal  
költségvetésének Márianosztra Községi Önkormányzat 2014. évi költségvetésébe való beépítéséről 
gondoskodjon. 
 
4.) A képviselő-testületek megbízzák a jegyzőt, hogy a költségvetés végrehajtásáról gondoskodjon. 
 
Felelős: Kiss László polgármester    Határidő: 2014. január 31. 
A végrehajtásért: Bahil Emilné dr. jegyző 
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Kiss László Márianosztra község polgármestere: A Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 
2014. évi költségvetéséről szóló előterjesztést az elhangzott határozati javaslatot szavazásra bocsátotta. 
A szavazás eredményeként megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal – 
tartózkodás és ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta:  
 

2/2014.(I.30.) Kt. határozat 
 

Márianosztra Község Képviselő-testülete,  - mint fenntartó -  a Márianosztrai Közös Önkormányzati 
Hivatal 2014.évi költségvetését a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
 
A 2014. évi költségvetési évben a Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 
 
1.) 
a.) bevételi főösszege        57.272 e Ft 
melyből 
aa) önkormányzati hivatal működési támogatása  56.105 e Ft 
ab) bérkompenzáció                     932 e Ft 
ac) elkülönített .pa.átvett pénzeszköz                   235 e Ft 
b.) kiadás főösszege        57.272 e Ft 
melyből 
ba) személyi juttatások      39.332 e Ft 
bb) munkaadókat terhelő járulékok         10.809 e Ft 
bc) dologi kiadások               7.131 e Ft 
 
2.) A képviselő-testületek a közös hivatalban a béren kívüli cafeteria juttatás mértékét egységesen  a 
jogszabálynak megfelelően bruttó 200 e Ft/fő/év határozzák meg. 
 
3.) A képviselő-testületek megbízzák Márianosztra Község Polgármesterét, hogy a közös hivatal  
költségvetésének Márianosztra Községi Önkormányzat 2014. évi költségvetésébe való beépítéséről 
gondoskodjon. 
 
4.) A képviselő-testületek megbízzák a jegyzőt, hogy a költségvetés végrehajtásáról gondoskodjon. 
 
Felelős: Kiss László polgármester    Határidő: 2014. január 31. 
A végrehajtásért: Bahil Emilné dr. jegyző 
 
 
2./ Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal SZMSZ-e 
 
Kiss László Márianosztra község polgármestere: Elmondta, hogy mindenki megkapta a napirendhez 
kapcsolódó írásos előterjesztést. Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, észrevétele.  
 
Hutter Jánosné Zebegény község polgármestere: Elmondta, hogy a zebegényi testület az 
előterjesztést megismerte és elfogadja, egyetértenek az abban foglaltakkal.  
 
Kovács István Letkés község polgármestere: Megkérdezte, hogy ugyanaz a felállás marad-e a 
kirendeltségek és ügyfélszolgálatok vonatkozásában a létszámokat illetően, mint a tavalyi évben volt.  
 
Kiss László Márianosztra község polgármestere: A kérdésre válaszolva elmondta, hogy gyakorlatilag 
minden úgy működik tovább, mit az előző évben. 
 
Ziman Zsuzsanna képviselő (Ipolydamásd): Megkérdezte, hogy ez a szabályzat most azért változik, 
mert a szakfeladatrend is változik? Az ebben szereplő szakfeladatok egy része már megváltozott. 
Ennek alapján változni fog az alapító okirat is. Célszerű lett volna együtt végrehajtani a módosítást az 
új törvényi előírásoknak megfelelően. 
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Kiss László Márianosztra község polgármestere: Elmondta, amit a törvény előír, azt át kell majd rajta 
vezetni.  
 
Kovács István Letkés község polgármestere: Elmondta, sajnálja, hogy a jegyző asszony nem tudott itt 
lenni, és azt is, hogy ilyen sajnálatos dolog történt náluk. Egy dologban szeretett volna vele egyeztetni, 
nevezetesen az aljegyző asszony vonatkozásában, aki a letkési kirendeltségen végzi a munkáját, és 
irányítja az adó, a pénzügyi és az igazgatási munkát. Ezért javasolja, hogy a szervezeti felépítésbe 
kerüljön bele, hogy kirendeltség-vezető. Ezt szerette volna előzetesen is a jegyző asszonnyal 
egyeztetni.  
 
Kiss László Márianosztra község polgármestere: A felvetésre javasolta, hogy térjenek vissza egy 
módosítás alkalmával, és a jegyző asszonnyal történő egyeztetést követően.  
 
Kovács István Letkés község polgármestere: Elmondta, hogy elfogadja Kiss László polgármester úr 
javaslatát.  
 
Mivel kérdés, vélemény, több észrevétel nem hangzott el, Kiss László polgármester felkérte a 
polgármestereket, hogy a testületek szavazzanak a Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 
Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadásáról, melyre az alábbi határozati javaslatot teszi: 
 

……/2014.(I.30.) Kt. határozati javaslat 
 

Ipolydamásd Község Képviselő-testülete, Letkés Község Képviselő-testülete, Ipolytölgyes Község 
Képviselő-testülete, Zebegény Község Képviselő-testülete, Márianosztra Község Képviselő-testülete -  
mint fenntartó - a Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát a 
tervezetben foglaltak szerinti tartalommal elfogadja.  
  
Kiss László Márianosztra község polgármestere: A Márianosztrai Közös Önkormányzati Hivatal 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló előterjesztést – a tervezetben foglaltak szerint - 
szavazásra bocsátotta. A szavazás eredményeként megállapította, hogy a Képviselő-testület 
egyhangúlag, 4 igen szavazattal – tartózkodás és ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta:  
 

3/2014. (I.30.) Kt. határozat 
 

Márianosztra Községi Önkormányzat Képviselő-testülete – mint fenntartó – a Márianosztrai Közös 
Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát a tervezetben foglaltak szerinti 
tartalommal elfogadja.  
 
3./ Tájékoztató az „Elektronikus helyi közigazgatási infrastruktúra fejlesztése” pályázatról 
 
Kiss László Márianosztra község polgármestere: Elmondta, hogy minden testület már jóváhagyta, 
hogy részt vegyenek a pályázaton, hiszen ez a jövő feladatellátását befolyásolja, és egyszerűsíteni 
fogja. De vannak még további feladatok a döntésnek megfelelően. A pályázat beadásra került, a 
pályázati kiírást mindenkinek megküldték. A pályázat eredményeként minden hivatalba megfelelő 
számítógép és informatikai eszköz kerül telepítésre, továbbá olyan szoftverek kerülnek beszerzésre és 
üzembe helyezésre, amelyek a hivatali munkát segítik. Ennek a pályázatnak az összköltsége 
13.990.400,- Ft, mely magában foglalja még a fentieken kívül a betanítási költséget, az összes, 
jelenleg számítógépen tárolt adatok áttelepítését és a pályázati menedzser díját. A pályázat 100 %-os 
támogatottságú. A pályázati menedzser díja 1.193 eFt. Szükséges továbbá, hogy a pályázatban 
résztvevő önkormányzatok megbízzák a közös hivatal székhely polgármesterét, hogy eljárjon a 
pályázattal kapcsolatos teendők ügyében. A jövő ez lesz, az önkormányzatoknak ebbe a pályázatba 
önrésztr bele tenniük nem kell.  
 
Kovács István Letkés község polgármestere: Kérdésként fogalmazta meg, mivel a közös hivatalra 
vonatkozó megállapodás a választásokig tart, ha új testületek alakulnak és a jövőt másképpen képzelik 
el, és a jelenlegi közös hivatalnak valamely település már nem lesz tagja, arra is vonatkozik-e az a 



 9 
kitétel, hogy a fenntartási kötelezettség letelte előtt a beszerzett anyagi javak és szellemi 
termékek egyenlő arányban kerülnek a megállapodó felek birtokába, visszafizetési kötelezettség 
nélkül?  
 
Kiss László Márianosztra község polgármestere: A kérdésre válaszolva elmondta, hogy az őszi 
választások után valószínűleg változások lesznek, ez a kitétel vonatkozni fog akkor is, ha valamely 
önkormányzat kilép a jelenlegi közös hivatalból, máshová mennek, másképp alakulnak a közös 
hivatalok.  
 
Mivel több kérdés, más vélemény, észrevétel nem hangzott el, Kiss László polgármester felkérte a 
polgármestereket, hogy a testületek szavazzanak az  „Elektronikus helyi közigazgatási infrastruktúra 
fejlesztése” pályázat tárgyában készült megállapodás elfogadásáról, melyre az alábbi határozati 
javaslattal él: 
 

……../2014.(I.30.) Kt. határozati javaslat 
 

Ipolydamásd Község Képviselő-testülete, Letkés Község Képviselő-testülete, Ipolytölgyes Község 
Képviselő-testülete, Zebegény Község Képviselő-testülete, Márianosztra Község Képviselő-testülete az 
„Elektronikus helyi közigazgatási infrastruktúra fejlesztése KMOP-4.7.1-13” pályázattal 
kapcsolatos költségek viselésének, illetve a beszerzett eszközök, szellemi termékek tulajdonjogának 
ügyében készült megállapodást  – a tervezetben foglaltak szerint, az elhangzott szóbeli kiegészítéssel – 
elfogadja.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.   
 
Felelős: polgármester                                         Határidő: azonnal  

  
Kiss László Márianosztra község polgármestere: „Elektronikus helyi közigazgatási infrastruktúra 
fejlesztése KMOP-4.7.1-13” pályázattal kapcsolatos költségek viselésének, illetve a beszerzett 
eszközök, szellemi termékek tulajdonjogának ügyében készült megállapodást – a tervezetben foglaltak 
szerint, és az elhangzott szóbeli kiegészítéssel - szavazásra bocsátotta. A szavazás eredményeként 
megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal – tartózkodás és 
ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta:  
 

4/2014.(I.30.) Kt. határozat 
 

Márianosztra Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az „Elektronikus helyi közigazgatási 
infrastruktúra fejlesztése KMOP-4.7.1-13” pályázattal kapcsolatos költségek viselésének, illetve a 
beszerzett eszközök, szellemi termékek tulajdonjogának ügyében készült megállapodást  – a 
tervezetben foglaltak szerint, az elhangzott szóbeli kiegészítéssel – elfogadja.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.   
 
Felelős: polgármester                                         Határidő: azonnal  
 
4./ Egyebek 
 
Kiss László Márianosztra község polgármestere: Elmondta, hogy a hivatal munka nem csökkent, 
hanem szinte minden téren meglehetősen komoly kihívás elé állítják a dolgozókat. A választások 
lebonyolítása is komoly kihívást jelent. Megköszönte a köztisztviselőknek az előző évi helytállását, 
úgy az aljegyző és jegyző asszonynak amit el kell látni és helyt állni, nem könnyű feladat, de ennek a 
kihívásnak úgy ítéli meg, hogy sikerült eleget tenni. Továbbá kérte a testületeket, amellett, hogy 
messzemenően ellátva teszik a dolgokat, legyenek megértéssel, belátással, ha valami kisebb késéssel 
kerül a testületek elé. Minden polgármesternek, testületnek elsődleges feladata, hogy a település 
polgárait szolgálják, elvárásaikat teljesíteni tudják, erre törekszenek, és erre törekszik a közös hivatal 
minden dolgozója is. Továbbá megköszönte mindenkinek az előző évben nyújtott együttműködést is.  
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Mivel több napirend, hozzászólás nem volt, a polgármester a közös testületi ülést 18.20 órakor 
bezárta. 
 
 

Kmf. 
 
 

  
                           Kiss László                                                          Bahil Emilné dr. 
                           polgármester                                                                jegyző  


